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Interpellation om tillgång till handikapparkering vid nya regionhuset till 

regionstyrelsens ordförande 

När regionens verksamhet nu har flyttat in i det nya regionhuset har det uppmärksammats att 

det endast finns en handikapparkering i direkt anslutning till byggnaden. 

Detta väcker frågor, inte minst ur ett demokratiskt perspektiv.                                                                                  

Alla folkvalda – oavsett funktionsförmåga måste ha möjlighet att delta på lika villkor.                                                                      

Att bara ha en handikapparkering vid en central byggnad där politiska beslut fattas, riskerar 

att skapa hinder för deltagande och tillgänglighet. Det är viktigt att regionen är en förebild när 

det gäller tillgänglighet – både för medarbetare, förtroendevalda och besökare. 

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till regionstyrelsens ordförande: 

- Hur säkerställer regionen tillgången till parkeringsplatser för personer med 

funktionsnedsättning vid det nya regionhuset? 

 

För Moderaterna 

 

Thomas Vuolo (M) 

 


